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Saksliste



Rapport fra leder

• Leder:    Ann Torill Matre Bakken (Equinor) 

• Nestleder/kursansvarlig: Eli Stokka (Sandnes Sparebank)

• Terrengfordeler:   Tor Sverre Skåra (Covent)

• Materialforvalter:  Ove Oaland (Equinor)

• Ranking fører:   Wibeke Lende (Norconsult)

Det har i år vært avholdt:

• 1 oppmannsmøte

• 3 styremøter 

• 1 årsmøte

• I tillegg har o-utvalget fortløpende behandlet flere saker via mail.



Rapport fra leder (forts.)

• Nok en god sesong har vi lagt bak oss. Selv om vi fortsatt ikke er helt tilbake til den deltakelsen vi hadde før 
Covid brøt ut, ser vi en jevn og trutt stigning i deltakelse. 

• Sesongen har også til tider gitt oss masse fint og varmt vær, som har medført at styret ønsket å ta en liten 
oppgang for å tydeliggjøre regelverket rundt bekledning. Vi opplevde en del forvirring fra en del arrangører og 
løpere, spesielt når løpet ble arrangert på sprintkart. Derfor valgte vi å oppdatere innbydelses-malen, slik at 
det der skal stå litt mer tydelig hvilken bekledning som er tillatt når løpet blir arrangert på sprintkart. Vi håper 
dette vil medføre at det blir mindre rom for misforståelser, både blant arrangører og løpere. 

• Totalt har vi arrangert 17 rankingløp, og i tillegg hatt deltakelse i Hardhausen 28. oktober. 
• 5 av rankingløpene har vært arrangert av bedriftsklubb alene

• 3 av rankingløpene har vært arrangert av bedriftsklubb i samarbeid med aktiv klubb.

• 9 av rankingløpene har vært arrangert av aktiv klubb alene. 

• Stor takk til alle som har påtatt seg å arrangere løp – uten dere ville ikke bedriftsorienteringen klart seg!

• Jeg vil også benytte anledning til å takke styret for all god støtte gjennom året som leder – kunne ikke klart 
dette uten dere! 

Ann Torill Bakken
leder



Rapport fra nestleder og kursansvarlig

Nybegynnerkurs

• 2023 ble holdt ett nybegynner. Det var en engasjert gjeng som deltok. Hele 56 stykker påmeldt, 49 av disse 
møtte opp på den teoretiske kvelden.  På den praktiske delen var det 41 stykker som deltok på løpet.  Leder var 
med på begge dagene.

• Kurset ble, som de siste årene, holdt av Ørjan Ravndal fra Skogsopplevelser, og ble veldig godt mottatt. 

• 19 av de som deltok på nybegynner kurset har hatt mer enn 5 o-løp denne sesongen, og 9 av disse har hatt 
flere enn 10 løp.  

Kurs for viderekomne

• 2023 ble det for først gang holdt kurs for viderekomne.  46 stykker fikk gleden av å høre Ørjan Ravndal fra 
Skogsoppleveleser foreleste om tips og triks for en o-løper.  Engasjementet ble stort da vi kom til løp og 
kartvalg – her ble både den ene og andre veien diskutert for å finne ut hvilken rute en burde løpe.  Nestleder 
var med på møtet.



Rapport fra nestleder og kursansvarlig (forts.)

Verving av nye løpere

• O-styret har vedtatt trekning av vervepremie for årets nybegynner og årets verver. 

Planer for sesong 2024

• O-styret vil arrangere nybegynnerkurs før sesongstart også til neste år. Kurset vil bli gjennomført slik som de 
siste årene, med praksisbiten til en av de første o-løpene for sesongen. 

Eli Stokka

nestleder og kursansvarlig



Rapport fra materialforvalter

• Materialforvalter har ansvar for alt utstyr i o - tilhengeren som står til disposisjon for arrangør - klubbene. 

• I løpet av sesongen går tilhengeren fra arrangør til arrangør som regel via parkeringsgarasjen på Ganddal. 
Tilhengeren står lagret her mellom løpene. Vi har  fått lov til å låne en liten garasje som Knoks bildeler 
disponerer. Det er veldig praktisk å ha en fast plass hvor tilhengeren kan stå tørt og godt, og bli hentet av 
brukerne. Stor takk til Knoks bildeler for gratis lån av garasjen også i år.

• Tilhengeren er ikke av nyeste modell men den gjør jobben, og med litt ettersyn vil den mest sannsynlig 
være brukbar enda noen år.

• I år har tilhenger fått nye hyller i forbindelse med det nye post bukk systemet er tatt i bruk. Det tar 
mindre plass, og gir bedre tilgang til utstyret. Det er anskaffet to ryggsekker som post utsetter kan bruke 
og få med kan ha med seg ca 30 postenheter om gangen. Noe som letter og gjør jobben med utsetting av 
poster raskere.

• Postenhetene ble skiftet i 2017 sesongen og er nå sju år gamle. Antatt levetid er åtte til ti år så det er 
sannsynlig at vi må belage oss på å skifte til nye om et par sesonger.

• Vi hadde i år et tilfelle der en start post ikke fungerte, og rundt halvparten av løperne i denne klassen fikk 
ikke nullet ut brikken før start. Denne post enheten er nå fjernet. 



Rapport fra materialforvalter

• I denne sesongen er det forsvunnet en postenheter. Også denne gangen skjedde det på Storhaug. For å 
slippe å få en ny post enhet sammen med di som er noen år, vil en av Joker enhetene bli brukt frem til vi 
skifter ut alle.

• Vi anskaffet en del nye post skjermer før sesong start og kommer til å sjekke beholdningen før neste 
sesong.

• En av start klokkene har blidt byttet ut med en nyere av samme type. 

• En eller annen gang i slutten av 2022 sesongen forsvant telt duken til det ene tunell teltet. Tross 
etterlysning og oppfordring til leting dukket det ikke opp, så vi har kjøpt nytt telt.

• Konklusjonen sett fra material forvalteren sin side må da være at sesongen har vært god, uten noen store 
og overraskende hendelser på material siden.

• Samarbeidet med arrangør klubbene har fungert fint, og tihengeren har gått fra klubb til klubb uten at 
undertegnede har måttet bidra med noen form for koordinering.

Ove Oaland
Materialforvalter.



Rapport fra materialforvalter



Rapport fra rankingfører

• I orienteringssesongen 2023 har vi hatt 17 flotte rankingløp, der arrangementene stort sett har gått bra. 
Sesongen startet 29. mars med løp i Vagleskogen og ble avsluttet 20. september med løp i Arboretet. Et løp i 
april ble avlyst på grunn av mangel på arrangører. 

• Som ny rankingfører gikk det litt tid til opplæring i starten, men det gikk veldig bra med masse god hjelp av 
tidligere rankingfører Kristin Skadsem og Ommund Bakkevold i datateknisk komite. Jeg har også fått veldig god 
støtte fra resten av styret med spørsmål underveis.

• Vi har hatt noen løp med litt tekniske utfordringer, blant annet med en pc som ikke fungerte helt som den 
skulle. Dette medførte en del problemer, men etter en del om og men, ble det produsert resultater for løpene 
til slutt.  På årets siste løp var det en startbukk som ikke fungerte, som førte til at flere av løperne i klassen ikke 
fikk nullet brikken. Dette resulterte i at en svært stor andel av løperne i D40/D50-klassene ble disket. Vi valgte 
derfor å annullere løpet for disse klassene, slik at poengsummen for dette løpet ikke er med i rankingen. 

• Sesongen bar fortsatt preg av en del frafall under pandemien, der det førte til litt ekstra registreringsarbeid for 
de første arrangørene, fordi mange av løperne hadde falt ut av databasen fra de 3 foregående sesongene. 

• Ellers vil jeg rose arrangørene som har vært veldig flinke til å sende meg de filene jeg trenger for 
resultatkjøringen, både før og etter løpet.

Wibeke Lende 
Rankingfører



Rapport fra terrengfordeler

• Utgangspunkt for årets terminliste var 18 løp, men dessverre så klarte vi ikke å finne arrangør for 12.april. Så derfor 
ble det ‘kun’ 17 løp.

• Løpstyper:
• Normal:       8stk

• Postplukk:   1stk

• Kort:             2stk

• Gate:            6stk

• Jeg har mottatt noen ‘klager’ på at det ble for mye kort/gate-løp. Oppfordrer derfor arrangører for kommende 
sesong å jobbe med å finne terreng der orienteringssko og O-kunnskaper er førsteprioritet.

• Og, kart som brukes skal være godkjent av Rogaland Orienteringskrets. Det har blitt brukt kart som ikke er 
godkjent, og det er ikke lov.

• Også denne sesongen er det flere som synder med prøvetrykk. 

• Sprintnorm, her bør løypeleggere prøve å legge løyper slik at det ikke inviteres til å ta ulovlige snarveier. Har 
sjekket noen løyper der jeg fikk tilbakemelding om juks, og ser på flere strekktider at noen har ‘løpt’ uvanlig kjapt…

• Oppfordrer kommende arrangører om å kontakte aktive klubber så tidlig som mulig ang. nye og oppdaterte kart. 
Sjekk også om de er godkjent av Rogaland Orienteringskrets.

TorSverre E. Skåra
Terrengfordeler



Påmeldingssystem – status på eventuell bruk av Eventor

• Vi sendte en henvendelse til NOF (Norsk Orienterings Forbund) i mars. Ble sendt som en felles 

henvendelse fra Rogaland Orienteringskrets og sør Rogaland bedriftsorientering.

• Forespørselen ble behandlet i styremøte hos NOF i slutten av mai.

• NOF er i utgangspunktet positive og sier ja til at vi bruker systemet.

• Det forventes imidlertid at det betales 30% avgift som er det samme som aktive klubber betaler når 

start kontigent overskrider 50 kr.

• Begrunnelse at det ikke skall lønne seg å ikke være medlem av NOF.

• Dette blir for dyrt hvis vi både skall betale avgift til Bedrift idretts forbundet og til NOF.

• Vi vil i løpet av vinteren diskutere videre med NOF for å prøve å finne en form for kompensasjon som 

er fornuftig



Saker til behandling – innkommet forslag

1.a) Forslag om å endre type sesongpremie

• Bakgrunn: Det har i lang tid vært tradisjon om å bruke Figgjo porselen, med trykk 
relatert til orientering som premie. Det er vekslet mellom kopp, skåler, fat etc. 

• Innspillet er at vi ser på mulighet til å endre type premie, til f.eks mumikopp.

• Innstilling fra styret: 

• Styret støtter forslag om at det vurderes annen type sesongpremie. 
Rammebetingelser for premie er at vi faller inn under budsjett, som er på 200 kr per 
premie. 



Saker til behandling – innkommet forslag

1.b) Forslag på å redusere premiedelen av startkontingenten.

• Bakgrunn: Tallet på premier reduseres kraftig og dermed premiedelen av løpsinntektene. Det 
er nå 8 kr (16%) av de kr 50,50 som kretsen skal ha pr. løper i rankingløp, ifølge 
arrangørhåndboka. Det foreslås at for eksempel topp tre eller fem får premie. Dermed kan 
premiedelen reduseres fra kr 8,- til for eksempel kr 3,-. 

• Innstilling fra styret: 

• Styret støtter forslaget om å se på å redusere antall premier, og henstiller årsmøtet 
til å gi styret fullmakt til å behandle dette som en sak i kommende styremøte. Styret 
ber årsmøtet om å komme med innspill til hvordan en mulig løsning kan være



Saker til behandling – innkommet forslag

1.c) Premiering til løpslegger og løpsleder endres fra 1000 rankingpoeng til premie

• Bakgrunn: Ved å endre premiering til premie istedenfor 1000 rankingpoeng unngår en å blande inn 
andre forhold enn sportslig deltakelse og prestasjon i rankingen

• Innstilling fra styret: 

• Styret støtter forslaget.



Valg

O-styret

• Utvalgsleder:  Ann Torill M. Bakken (Equinor) 2023-2025 på valg    Innstilt: Ann Torill Bakken 

• Nestleder/kursansvarlig: Eli Stokka  (Sandnes Sparebank) 2023-2025 på valg    Innstilt: Toyah Elise Bråtveit (Rogaland 
Fylkeskommune)  

• Materialforvalter: Ove Oaland (Equinor)  2022-2024

• Rankingfører:  Wibeke Lende  (Norconsult) 2022-2024  

• Terrengfordeler:  Tor Sverre Skåra (Covent) 2023-2025 på valg    Innstilt: Tor Sverre Skåra 

Valgkomite:

• Jonas Bolstad Scheie (Klepp kommune)  2023-2025 på valg    Innstilt:

• Mariann Sveinsvoll    2022-2024

Premiekomiteen:

• Styret har besluttet at premiekomiteen utgår, og at premier blir tatt opp som styresak.

Datateknisk komite:

• Inge Skretting (Cegal)    2022-2024 

• Geir Rune Seldal (Bouvet)    2023-2025 på valg    Innstilt: Valgkomite foreslår at denne posten 
utgår

• Ommund Bakkevold (Lærerne)   2022-2024 



Premieutdeling til årets nybegynner og 
årets verver



Eventuelt

• Mulighet for forenkling for arrangør med å redusere antall løyper.

• Det er gitt innspill på at trim-løypen skal være den samme for både damer og herrer

• Melding fra aktive klubber om økt kartavgift

• Leder er informert via leder i Ganddal orientering

• Ny avgift er satt til 36 kroner 

• Styret fikk ikke dette inn som en behandlingssak før sakslisten var sendt ut, og foreslår 

at vi tar det som en sak her, at starkontingenten heves med 5 kroner (til 115 kr).

• Tydeliggjøring av hvor lenge en kan se på kart før en springer ut

• Per i dag er det slik at når en har kortløp så skal en ikke se på kartet før en 

springer ut. For å slippe forvirring, så ønsker styret å ta bort denne «regelen», slik 

at det blir likt på alle løp og for alle klasser (lov å se på kartet i 1 min før en løper 

ut)
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